
1. Borgernes tid ()

bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 17.11.2011

Bente Vældskær havde skriftligt forespurgt vedr. de kommende lokalplaner for bymidten: Har 
lokaludvalget truffet en beslutning om, hvad man mener om de kommende byggerier i bymidten?
Svar: Lokaludvalget har tilsluttet sig startredegørelsen, men et egentligt svar vedr. lokalplanerne vil 
først komme efter borgermøde den 30.11.

Karsten Sedal havde fremsendt kommentarer vedr. Cykelsuperstien "Albertslundrutens", krydsning 
v. Grøndals Parkvej og planer for en alternativ ruteføring. Vanløse Lokaludvalg har tidligere været i 
dialog med Center for Anlæg og Udbud om projektet og vil gerne fortsat holdes opdateret. Borgeren 
opfordres til at sende henvendelsen videre gennem kk.dk/anlægsprojekter og den særlige side 
oprettet til supercykelsti-projekterne. 




